
Hej

Får börja med att önska dig lycka till i fortsättningen. Kommer det anställas någon ny 
som axlar din roll? 

Tycker inte det är någon bra ide att lägga tillgänglighetskommitten under kultur & 
fritid. Vad vet dessa om tillgänglighet? Våra frågor kommer att drunkna bland allt 
annat som har lagts i denna förvaltning.

/Tina FUB

Hej igen

visst har kultur och fritid kompetens gällande föreningskontakter och ta emot synpunkter och 
åsikter - men där slutar nog också kompetensen.Tillgänglighet har sällan varit högst upp på 
listan när det ska göras saker. Se bara på tillgängligheten till våra fritidsgårdar. Inte ens 
deras flaggskepp Trelleborgsgalan är tillgänglig - pristagaren förra året var inte ens 
välkommen dit att hämta sitt  Tillgänglighetspris. Inte ens Skyttsgården skulle bli ordentligt 
tillgängligt.  

Att alla nämnder ska få mer ansvar gällande tillgänglighet har varit på tapeten i 1000 år - har 
någon blivit utbildad så har denna personen slutat eftersom tillgänglighet inte är en 
prioriterad fråga. Självklart är väl att samtliga nämnder redan ska arbeta efter att det ska vara 
tillgängligt - lagen har ju ändå funnits i 20 år. 

Utbilda gärna så många som möjligt men framförallt ska de använda sig av oss - 
experterna på våra respektive område. Tyvärr är det väl så att så länge man inte har 
någon med funktionsvariation/hinder i sin närhet så har man inget som helst intresse 
av frågan - det är bara besvärligt. Okunskap och ointresse helt enkelt.

NÄ ge oss ordentligt inflytande - ge oss en ärlig möjlighet att påverka.
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